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39/2014. (XII. 17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetési rendeletének módosításáról készült 
előterjesztést támogatja az alábbi módosítással úgy, hogy az előirányzat módosítások kerüljenek 
beépítésre a 2014. decemberi rendeletmódosítás során: 
- A Püspökladány Sportjáért Alapítvány előirányzatát szükséges emelni 1 310 e Ft-tal. A 

pótelőirányzat forrása a Püspökladány, Táncsics u. 2427/2. hrsz. alatti víztorony teteje egy 
részének bérbe adásából (a Vodafone Magyarország Mobil Zrt. részére történő bérleti díj) 
származó 1 310 e Ft önkormányzati működési többletbevétel. 

 
40/2014. (XII. 17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat  

A 2015. évi belső ellenőrzési tervről készült előterjesztést az alábbi módosítással javasolja 
elfogadni: 
- A Püspökladányi Tájékoztató és Közművelődési Központ, Könyvtár, Múzeum mindkét 

tervezett ellenőrzése 2015. I. negyedévben történjen meg 
 
 
41/2014. (XII. 17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Püspökladány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési koncepciójáról készült előterjesztést 
elfogadásra javasolja 
 

 

42/2014. (XII. 17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Az önkormányzat folyószámla-hitelkeretének megújításáról készült előterjesztést támogatja 
 
 
43/2014. (XII. 17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

Folyószámla hitel megújításáról szóló előterjesztést elfogadásra javasolja 
 
 
44/2014. (XII. 17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 20/2005. (IX. 30.) önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló előterjesztést támogatja 
 
 
45/2014. (XII. 17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 

A Püspökladányi Úszó és Vízilabda Egyesület támogatásáról készült előterjesztést támogatja 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2014. december 17-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 9 óra 10 perc, befejezése: 10 óra 19 perc. 
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Rásó János alpolgármester 
 Kiss Zsigmond képviselő 
 Kincses László képviselő 
 Dede Zsoltné Sári Andrea, a Püspökladányi Tájékoztató és Közművelődési 

Központ, Könyvtár, Múzeum intézményvezetője 
 Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 

ügyvezetője 
 Gruberné Slámer Erzsébet, a Püspökladányi Városüzemeltető és 

Gyógyfürdő Kft. képviselője 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Nagyné Kis Simonka Katalin, Városgazdálkodási Iroda csoportvezetője 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 4 fő bizottsági tag, így a bizottság 
határozatképes.  
 
Egy új napirendi pontot javaslok felvenni a különfélék közé. A bizottsági ülésig minden 
bizottsági tag kézhez kapta az előterjesztést, mely a Püspökladányi Úszó és Vízilabda 
Egyesület támogatásáról szól. 
Kérem, szavazzunk a napirendi pontokról az előbb említett új napirendi ponttal kiegészítve: a 
szavazás eredménye 4 igen szavazat. 
 
Napirendek: 

 
1. Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetési 

rendeletének módosításáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
2. Előterjesztés a 2015. évi belső ellenőrzési tervről 
 Előadó: Keserű László jegyző 
 
3. Előterjesztés az Püspökladány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési 

koncepciójáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
4. Előterjesztés az önkormányzat folyószámla-hitelkeretének megújításához 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
5. Előterjesztés folyószámla hitel megújításához 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
6. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 20/2005. 

(IX. 30) önkormányzati rendelet módosításáról 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
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7. Különfélék 
a. Előterjesztés a Püspökladányi Úszó és Vízilabda Egyesület támogatásáról 

 
 
Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Fenyves Vidor legyen. A 
szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 
A bizottság tagjai nevében kérni szeretném, hogy a bizottsági üléseken a Városfejlesztési 
Irodáról mindig legyen itt valaki. 
 
 
1. napirend: Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetési 
rendeletének módosításáról 
 
Kincses László, képviselő 
A területalapú támogatás milyen földre vonatkozik? A közvilágításon miért van 6 000 e Ft 
megtakarítás? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Ez nem a Városüzemeltető Kft. által eddig művelt föld, ez a jelenleg is általunk művelt 
földdel kapcsolatos. A közvilágítással kapcsolatban a tervezés félrecsúszott, mivel az MVM 
és az E.on össze-vissza számlázott. 
 
Kiss Zsigmond képviselő 
A sorompóra miért fizetünk? Mi ez az 51 297 e Ft-os átvett pénzeszköz? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A fürdőnél lévő sorompónál a kerékpárút miatt egy új lámpa lett telepítve, a MÁV üzemelteti, 
mi pedig kifizetjük azt. Az eredeti költségvetésben a hiány fedezetére ingatlanértékesítés és 
működési célú átvett pénzeszköz lett betervezve. Az önhiki bevétel fedezi az átvett 
pénzeszközként betervezett összeget, így azt ki lehet vezetni a bevételek közül. 
 
Kincses László, képviselő 
A kötvénybefektetés bevétele miért csökken, mi ennek az oka? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A február 28-i adósságkonszolidáció miatt a bank nem adott annyi kamatot. 
 
Kiss Zsigmond képviselő 
A tüdőszűrőgép beszerzés hogy áll? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Erről volt egy testületi döntés. Arról nem kaptam információt, hogy kellene ezt csoportosítani. 
A törvényi hátteret nem tudom. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A vélemények következnek. Fontosnak tartom kiemelni a nyári gyermekétkeztetést. 
 
Kincses László, képviselő 
A városfejlesztési bizottságtól nem kaptam meg a területalapú támogatásról a kért táblázatot. 
A fénysorompót a kezdetek kezdetén is tudtuk. A Baross utcán ilyen nem kellett. Elég érdekes 
ez. A kötvénybefektetés bevételét már év elején tudtuk, akkor miért nem változtattuk meg 
azt?  
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Tóth László, képviselő 
A 70 éven felüliek támogatását jónak találom. 
Módosító indítványom, hogy az előterjesztést a következő módosítással fogadjuk el: A 
Püspökladány Sportjáért Alapítvány előirányzatát szükséges emelni 1 310 e Ft-tal. A 
pótelőirányzat forrása a Püspökladány, Táncsics u. 2427/2. hrsz. alatti víztorony teteje egy 
részének bérbe adásából (a Vodafone Magyarország Mobil Zrt. részére történő bérleti díj) 
származó 1 310 e Ft önkormányzati működési többletbevétel. 
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
A nyári gyermekétkeztetést én is nagyon támogatom. A kerékpárutat is jónak tartom, bár a 
sorompó üzemeltetése sok, de a biztonság a legfontosabb. 
 
Kiss Zsigmond képviselő 
A költségvetésünk stabil, de igaz, hogy tartalékalapunk sincs. Elfogadásra javaslom az 
előterjesztést. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Szavazzunk arról, ki támogatja Tóth László képviselő úr módosító indítványát? A szavazás 
eredménye 3 igen szavazat. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Szavazzunk az előterjesztésről az elfogadott módosító indítvánnyal együtt: a szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat. 
 

39/2014. (XII.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetési rendeletének módosításáról 
készült előterjesztést támogatja az alábbi módosítással úgy, hogy az előirányzat 
módosítások kerüljenek beépítésre a 2014. decemberi rendeletmódosítás során: 
- A Püspökladány Sportjáért Alapítvány előirányzatát szükséges emelni 1 310 e Ft-tal. A 

pótelőirányzat forrása a Püspökladány, Táncsics u. 2427/2. hrsz. alatti víztorony teteje 
egy részének bérbe adásából (a Vodafone Magyarország Mobil Zrt. részére történő 
bérleti díj) származó 1 310 e Ft önkormányzati működési többletbevétel. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
2. napirend: Előterjesztés a 2015. évi belső ellenőrzési tervről 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Dede Zsoltné Sári Andrea intézményvezető asszony részéről megkeresés érkezett hozzám. 
 
Dede Zsoltné Sári Andrea, a Püspökladányi Tájékoztató és Közművelődési Központ, 
Könyvtár, Múzeum intézményvezetője 
Jegyző úr felé is továbbítottam a kérésemet, hogy lehetőség szerint az I. negyedévre tegyék át 
a belső ellenőrzést, mivel a II. negyedévben több pályázat fog lezajlódni és kevés emberrel 
dolgozunk. 
 
Kincses László, képviselő 
A beruházással kapcsolatos ellenőrzéseket nem látom benne. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Érdemi döntéseket a jegyző úr hoz. 
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Pató Józsefné, bizottsági tag 
Indokolt, hogy egy tavaly létrejött intézményt ellenőrzünk. Ennek segítő hatása is lehet. 
Szakmailag indokolt, hogy az I. negyedévben legyen az ellenőrzés. 
 
Tóth László, képviselő 
Én is támogatom, hogy az I. negyedévben legyen az ellenőrzés. A belső ellenőrzés nagyon 
fontos, tanulni lehet belőle. 
 
Dede Zsoltné Sári Andrea, a Püspökladányi Tájékoztató és Közművelődési Központ, 
Könyvtár, Múzeum intézményvezetője 
Mi tavaly is kértük a belső ellenőrzést, mely értünk van és nem ellenünk. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Módosító indítványom az, hogy a Püspökladányi Tájékoztató és Közművelődési Központ, 
Könyvtár, Múzeum mindkét tervezett ellenőrzése 2015. I. negyedévben történjen meg. 
Kérem, szavazzunk az előterjesztésről a módosító indítvánnyal együtt: a szavazás eredménye: 
4 igen szavazat. 
 

39/2014. (XII.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A 2015. évi belső ellenőrzési tervről készült előterjesztést az alábbi módosítással javasolja 
elfogadni: 
- A Püspökladányi Tájékoztató és Közművelődési Központ, Könyvtár, Múzeum mindkét 

tervezett ellenőrzése 2015. I. negyedévben történjen meg 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
3. napirend: Előterjesztés az Püspökladány Város Önkormányzata 2015. évi 
költségvetési koncepciójáról 
 
Kincses László, képviselő 
A beszámítás összege esetében az iparűzési adó számítás változott, mi az oka? A 
településüzemeltetésre kapott támogatás a közvilágítás viszi a többi hármat együtt. Ez 
változott az előző évhez képest? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Az egy főre jutó iparűzési adó figyelembevételénél egy sávval feljebb kerültünk, nagyobb a 
beszámítás összege. A normatíva alakulást csatoltuk, változatlan. 
 
Fenyves Vidor, képviselő 
A közutak fenntartása miért nem 44 millió Ft? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Az a 3. mellékletben található az önkormányzat által meghatározott beruházások között, mely 
kötvényforrásból van. Ez pedig állami támogatás. 
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
Visszakerül az önkormányzatokhoz az ápolási díj és az időskorúak járadéka. Ez bevétel és 
kiadás szempontjából mit jelent? 
 
 
 



 - 6 - 
 

Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Erre vonatkozóan konkrét számításokat most fogunk végezni, így összeget sem tudok 
mondani. 
 
Kincses László, képviselő 
Át kell gondolni, felül kell vizsgálni kifejezések ismerősek. A tettek mezejére kell lépni. 
Dolgozói létszámot felül kell vizsgálni. Az intézmények ingatlan használtságának vizsgálata 
nagyon fontos. 
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
A mindennapos testnevelés miatt nőtt a sportcsarnok kihasználtsága. A Bursa Hungarica 
nagyon nagy segítség a diákoknak, én nagyon fontosnak tartom az általános iskolások helyi 
buszközlekedésének támogatását. 
 
Kiss Zsigmond, képviselő 
Ez lényeges, hogy a buszt támogassuk, az újtelepi buszközlekedés nincs megoldva. Az óvoda 
esetében mit kell még hozzátenni? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Ezek tervezési irányelvek. A Startmunka is 100%-os támogatottságú, mégis van 
többletköltsége. Az iskolabusszal kapcsolatban a GESZ látja el a buszjegy megvételét is. Az 
óvoda esetében átlagbér támogatást kapunk. A főzés több telephelyen van, ez is növeli a 
költségeket. 
 
Kiss Zsigmond, képviselő 
Ha a Startmunka többletköltségére nincs támogatás, akkor találni kell rá forrást. 
 
Tóth László, képviselő 
Nagyon fontos az első oldal. Az FHT-t kiváltja a közmunka. Az önként vállalt feladatokat át 
kell gondolni. Emelni kellene a mezőőrök számát. Elfogadásra javaslom. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A koncepció elkészítését jogszabály már nem írja elő, de mi szakmai szempontból fontosnak 
tartjuk. 
 
Kérem, szavazzunk a koncepcióról: a szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 

41/2014. (XII.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési koncepciójáról készült 
előterjesztést elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
4. napirend: Előterjesztés az önkormányzat folyószámla-hitelkeretének megújításához 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény, kérem, szavazzunk az előterjesztésről: a szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat. 
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42/2014. (XII.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat folyószámla-hitelkeretének megújításáról készült előterjesztést 
támogatja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
 
5. napirend: Előterjesztés folyószámla hitel megújításához 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény, kérem, szavazzunk az előterjesztésről: a szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat. 
 

43/2014. (XII.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Folyószámla hitel megújításáról szóló előterjesztést elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
 
6. napirend: Előterjesztés személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 
20/2005. (IX.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény, kérem, szavazzunk az előterjesztésről: a szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat. 
 

44/2014. (XII.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 20/2005. (IX.30.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést támogatja. 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
 
7.a. napirend: Előterjesztés a Püspökladányi Úszó és Vízilabda Egyesület támogatásáról 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Amennyiben nincs kérdés, vélemény, kérem, szavazzunk az előterjesztésről: a szavazás 
eredménye: 4 igen szavazat. 
 

44/2014. (XII.17.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Úszó és Vízilabda Egyesület támogatásáról készült előterjesztést 
támogatja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
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Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A különfélékben megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, az aktív 
részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 

k.m.f. 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Dr. Lente Péter Fenyves Vidor 
 bizottság elnöke bizottsági tag 
 


